
Zápisnica zasadnutia výboru OZ Rady rodičov Palisády 57  zo dňa 10. 1. 2023 

 

Prítomní:    

Zástupcovia tried podľa prezenčnej listiny,  
chýbali: p. Vaškovičová (zástupkyňa 5.A) , p. Hipká (zástupkyňa 7.A) a  p. Kováč (zástupca 9.A), 
všetci  sa ospravedlnili 

Hosť: p. riaditeľka A. Pukajová, p. Das Lehotská, p. Baranovičová, p. Hort a p. Pavlovič. 

RR uznášaniaschopná. 

Stretnutie viedla: p. Šebestová, predsedníčka OZ Rady rodičov Palisády 57 (ďalej iba OZ RR). 

Zapisovateľ: p. Dubanová 

Overovatelia: p. Bahna, p. Petrikovič. 

Program: 

 

1.      Privítanie členov RR a hostí 

2.      Schválenie programu, zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3.      Aktuálny stav financií OZ Rada rodičov Palisády 57 

4.      Registrácia do zoznamu prijímateľov 2% dane 

5.      Adventný bazár - vyhodnotenie 

6.      Podnety  rodičov  

7.      Žiadosti o finančnú podporu 

8.      Informácie vedenia školy  
 
 

1. Privítanie zástupcov členov RR a hostí 

Pani Šebestová privítala zástupcov členov RR a hostí. 

2. Schválenie programu, zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Program zasadnutia bol schválený po doplnení navrhnutých bodov. Za zapisovateľa bola 
schválená p. Dubanová, za overovateľov p. Bahna a p. Petrikovič. 

Hlasovanie:  

Za: 7     Proti: 0    Zdržal sa: 0 

 



3. Aktuálny stav financií OZ Rada rodičov Palisády 57 

Pani Dinžíková Mojzsisová, bývalá pokladníčka OZ RR, po viacnásobných prísľuboch  
14. 11. 2022 odovzdala doklady a preposlala elektronické dokumenty. Preberací protokol 
nebol pripravený ani podpísaný. 

Finančnú správu za školský rok 2021/2022 p. Dinžíková Mojzsisová, ako pokladníčka počas 
tohto obdobia,  nepripravila.  Medzi odovzdanými dokumentami chýbajú niektoré doklady, 
k pohybom  hotovosti v pokladnici neboli vystavené príjmové a výdavkové doklady. Taktiež  p. 
Dinžíková Mojzsisová nepokračovala v evidencii v bankových a pokladničných transakcií 
v systéme jednoduchého účtovníctva, ako to bolo zavedené a evidované predchádzajúcim 
pokladníkom od roku 2017. 

 

P. Dubanová pripravila prehľad príjmov a výdavkov za obdobie školského roka 2021/2022:  

 

 

Prehľad použitých výdavkov: 

 

P. Dubanová pripraví finančnú správu za toto obdobie, ktorá bude uverejnená na webovej 
stránke školy. 

 

Začiatočný stav 1.9.2021 3 934,59

Príjmy 7 574,50

Výdavky 6 287,48

Konečný stav 31.8.2022 5 221,61

Učebné pomôcky Mikroskopy s príslušenstvom 1 600,00

WocaBee - ANJ - NEJ 845,64

eUčebnica Akadémia Alexandra 363,00

slovníky z NJ 121,38

Srdce - učebná pomôcka na biológiu 65,50

Sprechen Sie Deutsch 58,00

Tričko na výuku biologie 35,00

Školská knižnica Anglické knihy do knižnice 210,74

Školská budova a dvor Germicídne žiariče do EZŠ 4 ks 1 447,76

Zveľadenie školského dvora 155,37

Kancelárske potreby- k ľúče 39,00

ŠKD ŠKD športové potreby, futbalove bránky 151,76

Reklamné predmety Denné diare pre učiteľov 393,12

RR Palisady-knihy pre budúcich prvákov 136,80

Odznaky, diáre, lýzatka 70,00

Príspevok na oslavu Príspevok na rozlúčku EZŠ 9.A, 8.A 286,82

Internet Doména  OZ Rada rodičov 178,39

Ostatné Bankové poplatky 129,20

Spolu 6 287,48



4. Registrácia OZ do zoznamu prijímateľov 2% dane 

OZ bolo zaregistrované do zoznamu prijímateľov 2% dane. 

P. Petrikovič pripraví plagát na oslovenie príbuzných detí, členov bratislavských cirkevných 
zborov, sledovateľov na sociálnych sieťach a priateľov EZŠ.  

P. Mellnerová pripraví krátky manuál, v ktorom prehľadným spôsobom zmapuje všetky 
relevantné dátumy a dokumenty potrebné pre správne asignovanie 2% (resp. 3%) dane.  

P. Mellnerová hovorila aj  o možnosti asignovať 3% zo zaplatenej dane na základe 
dobrovoľníckej činnosti. Za ktoré činnosti a kto je oprávnený vystaviť potvrdenie 
o dobrovoľníckej činnosti preveria p. Mellnerová a p. Dubanová. 

P. Dubanová pripraví formulár na zjednodušenie asignácie príspevkov poskytovateľom. 

5.  Adventný bazár 

Adventný bazár sa uskutočnil  4. 12. 2022 v priestoroch cirkevného zboru ECAV v Petržalke.   

Okrem žiakov  1.stupňa sa zapojili aj žiačky 8.A. 

Celkový výťažok z predaja výrobkov bol 1 562.60 EUR, na dobročinné ciele žiaci odložili 20%, 
t.j. 322,20 EUR.  

Dobrovoľný príspevok pre OZ za podávanie vianočného punču sa vyzbieral vo výške 93 eur. 

 

Rodičia a žiaci 1. stupňa pripravia za každú triedu nomináciu na dobročinné použitie 20% 
finančných prostriedkov, ktoré boli predajom výrobkov získané. 

Po zverejnení nominácii p. Bahna pripraví on-line anketu (hlasovanie), v ktorej bude možnosť 
rozhodnúť o tom, komu bude 20% vyzbieraných prostriedkov poskytnutých.  O spustenom 
hlasovaní budú rodičia informovaní elektronicky. 

Termín  nasledujúceho adventného bazára bol stanovený na 1. adventnú nedeľu 3.12.2023.  
P. Šebestová predbežne zabezpečí priestory v cirkevnom zbore ECAV v Petržalke alebo 
v Dúbravke. 

 

 

 

Trieda Výťažok z predaja 20% Dobročinné účely 80% Triedny fond

1.A 289,90 58,00 231,90

2.A 352,60 70,60 282,00

3.A 173,90 35,00 138,90

4.A 446,00 90,00 356,00

5.A 198,20 48,20 150,00

8.A 102,00 20,40 81,60

Spolu 1 562,60 322,20 1 240,40



6. Podnety rodičov zo 6.A  a 9.A triedy 

1. P. Hortová tlmočila otázku rodičov: Kto bude učiť anglický jazyk po odchode p. učiteľky 
Danišovej. P. riaditeľka odpovedala, že v dohľadnej dobe nastúpi nová pani učiteľka, 
hneď ako ju uvoľní terajší zamestnávateľ. 

2. P. Hortová sa opýtala ako je zabezpečený výlet žiakov do Anglicka a či škola garantuje 
vrátenie zálohy, ak rodičia svoje deti odhlásia. P. riaditeľka povedala, že škola 
negarantuje vrátenie zálohy, rodičia uhradili zálohu priamo agentúre D & D TEAM, 
s.r.o. na základe informácií agentúry, ktoré boli rodičom preposlané elektronicky pani 
Danišovou cez EduPage. EZŠ doteraz nedisponuje zmluvou s cestovnou agentúrou 
agentúre D & D TEAM, s.r.o.. P. učiteľka Danišová odovzdala iba zoznam prihlásených 
žiakov. P. riaditeľka pripravuje potrebné podklady, aby žiaci aj učitelia mohli 
vycestovať. Všetky informácie budú zverejnené po klasifikačnej porade, 
pravdepodobne koncom januára 2023. 

3. P. Hortová sa pýtala, prečo bol termín lyžiarskeho kurzu stanovený až na začiatok 
apríla. Je to dosť neskoro a pravdepodobne už nebude sneh. Termín vybral p. učiteľ 
Svetlík, vhodnejšie termíny neboli dostupné pre veľký záujem po dvoch rokoch, kedy 
boli lyžiarske kurzy zrušené pre COVID.  

4. P. Das Lehotská sa pýtala ohľadne volieb do Rady školy, ktoré sa uskutočnia 17.1.2023: 
prečo sa bude voliť iba jeden zástupca, keď na poslednom verejnom zasadnutí RŠ sa 
vzdali členstva dvaja členovia. Podľa štatútu RŠ je možné vzdať sa členstva iba písomne. 
Takýmto spôsobom sa vzdal členstva p. Demko. P. Pavlovič svoje rozhodnutie 
prehodnotil a zostal členom RŠ. 

5. P. Das Lehotská sa pýtala, prečo sú voľby iba v jednom termíne a prečo práve počas 
triednych aktívov. P. Šebestová vysvetlila, že voľby môžu byť iba prezenčne, aby bola 
zabezpečená prezenčná listina, ktorá je povinnou súčasťou zápisnice z volieb, avšak 
musí byť zachovaná anonymita voliča, čo sa nedá pri elektronickom spôsobe. Pri 
elektronickom spôsobe hlasovania (cez EduPage) nie je taktiež možné, v súlade 
s platnou legislatívou, zabezpečiť uplatnenie len jedného voličského hlasu za rodinu, 
napr. aby nehlasovali obaja rodičia. V minulosti, pred covidovými opatreniami, sa 
členovia volili vždy prezenčne, v jednom termíne a počas triednych aktívov.  

6. P. Das Lehotská upozornila, že p. Pavlovič figuruje v EduPage ako zamestnanec školy, 
a preto by nemal byť členom Rady školy ako zástupca rodičov. P. riaditeľka vysvetlila, 
že p. Pavlovič nie je zamestnancom školy, poskytuje EZŠ služby v oblasti IT na základe 
zmluvy. Na EduPage figuruje ako „zamestnanec“, kvôli prístupu do Edupage.  

7. Žiadosti o finančnú podporu 

OZ neboli doručené žiadne žiadosti o finančnú podporu. P. riaditeľka predložila návrh na 
vytvorenie oddychovej miestnosti pre deti 1.stupňa a prípadne aj úpravy pivničných 
priestorov. P. Bahna povedal, že by sme mali zvážiť nové investície s ohľadom na neistotu 
predlženia nájomnej zmluvy. 

 



8. Informácie vedenia školy 

P. riaditeľka znova informovala o nedostupnosti malej telocvične, ktorá je určená pre 
1.stupeň. Edulienka, nový nájomca, ktorý je v priestoroch bývalej ŠUPky, žiada pani riaditeľku 
o zaplatenie nájomného za kabinet (náraďovňu). Pani riaditeľka bude v tejto veci kontaktovať 
majiteľa budovy, t.j. CZ ECAV Bratislava - Staré mesto. 

P. riaditeľka informovala, že všetky relevantné informácie k voľbe do Rady školy budú zaslané  
rodičom prostredníctvom EduPage. 

P. riaditeľka informovala, že známky sa uzatvárajú v piatok 20.1.2023. Nasledujúci pondelok 
bude klasifikačná porada. Výpisy klasifikácie za 1. polrok budú žiakom rozdané 31.1.2023 na 
poslednej vyučovacej hodine. Polročné prázdniny nebudú, boli zrušené Ministerstvom 
školstva, vedy, výskumu a športu SR. 

  

V Bratislave, 12.1.2023 

Zapísala: Zdenka Dubanová 

Overili:  Miloslav Bahna 

Ján Petrikovič 


